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Protokół Nr 55/23 

z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta 
Rady Miasta Bielsk Podlaski 
w dniu 21 listopada 2023 r. 

 
 

Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy ul. M. Kopernika 3 
(sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.55. Obecni byli: Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko, 
Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk oraz członkowie Komisji: Bogusław Mrozkowiak, 
Tomasz Sulima i Piotr Wawulski. W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca Burmistrza Miasta 
Bożena Teresa Zwolińska, Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  Paweł Korniluk oraz 
Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski. W trybie on-line w posiedzeniu 
uczestniczyli: Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania Piotr Selwesiuk oraz Przedstawiciel 
S&H Consulting Maciej Huculak (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji 
protokołu). 

 
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodnicy Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji, powitał wszystkich zebranych, 
poinformował, że komisja musi podjąć postanowienie proceduralne o transmisji komisji.  
 
Dotyczy punktu nr 2 
 
Przyjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie transmisji posiedzeń Komisji. 
 
Przewodnicy Komisji Aleksander Bożko przystąpił  do sprawdzenia kworum oraz poddał pod 
głosowanie postanowienie proceduralne o transmisji komisji.   
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia postanowienia proceduralnego w sprawie transmisji posiedzeń Komisji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Przewodnicy Komisji Aleksander Bożko w związku z przyjęciem postanowienia proceduralnego o 
transmisji posiedzeń Komisji poinformował mieszkańców miasta i osoby oglądające przebieg 
posiedzenia, że w chwili obecnej została uruchomiona transmisja z posiedzenia Komisji Finansów i 
Budżetu Miasta i wszystkie posiedzenia Komisji będą transmitowane i udostępniane w czasie 
rzeczywistym na stronie internetowej Urzędu. Poinformował, że obecność osób nie będących 
radnymi ani osobami publicznymi jest równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalenie i 
rozpowszechnianie ich wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Radnym, członkom 
Komisji natomiast przypomniał, aby nie upubliczniali danych osób fizycznych bez ich zgody, bo można 
być pociągniętym do odpowiedzialności, jeśli dane zostaną ujawnione.  
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Dotyczy punktu nr 3 
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy ustalenia 
porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Przyjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie transmisji posiedzeń Komisji.  
3. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
4. Przyjęcie Protokołu Nr 54/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 października 2023 r.  
5. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak stwierdził, że oświadczenie, które odczytał Pan 
Przewodniczący jest niezgodne z prawdą, bo oczywiście jest transmisja, ale radni nie wyrazili zgody 
na to, żeby było archiwizowane to na serwerach eSesja. Więc tu jest taka niekonsekwencja. 
Zaznaczył, że zagłosował za transmisją na żywo, natomiast wie, bo sprawdził to, na eSesja, wszystko 
jest archiwizowane i odtwarzane po czasie. Uważa, że wyraz „na żywo” powinien być usunięty z tego 
oświadczenia. Druga kwestia to mówił Pan Przewodniczący, żeby uważać na ujawnianie danych. 
Zapytał, czy podanie imienia i nazwiska jest ujawnieniem danych, bo dzisiaj na Komisji Oświaty Pani 
Wiceburmistrz, jak i Burmistrz, posługiwali się nazwiskami pracowników, więc chciałby wiedzieć, czy 
to jest też naruszenie tych ustaleń? 
 
Zastępca Burmistrza Bożena Teresa Zwolińska wyjaśniła, że nazwisko, które podała, figuruje jako 
zespół w opracowaniu przygotowanym przez firmę Maciej Huculak. Tam jest Paweł Korniluk, jest 
pracownica referatu Gp. I to zostało zatwierdzone, nie widzi żadnych przeciwwskazań ku temu, także 
taka była zgoda. Chyba wyrazili zgodę, bo widzieli, bo czytali.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku posiedzenia.  
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 4  
 
Przyjęcie Protokołu Nr 54/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 października 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 54/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 października 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła przedłożony protokół. 
 
Dotyczy punktu nr 4  
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 
Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak  zwrócił uwagę, na nieścisłość występującą w treści 
załącznika  Nr 1 do Regulaminu Komitetu Rewitalizacji. W treści oświadczenia jest użyte 
sformułowanie „przez wymienioną powyżej instytucję lub organizację do reprezentowania jej w 
pracach Komitetu Rewitalizacji”, natomiast w samej deklaracji nie wykazano enumeratywnie jakiego 
podmiotu (instytucji lub organizacji) jest to przedstawiciel, czy też jaką grupę podmiotów dana osoba 
reprezentuje.  Wobec powyższego uważa, że należałoby uściślić/doprecyzować treść ww. załącznika.  
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Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  Paweł Korniluk stwierdził, że można wprowadzić taka 
zmianę. Słuszna uwaga. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska zaznaczył, że wie o co chodzi i słuszna uwaga, 
to trzeba będzie doprecyzować, bo instytucja to jest zupełnie co innego, grupa to jest co innego.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 
Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na 
rzecz ich użytkowników wieczystych. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zapytał, czy mógłbym uzyskać informację, co się stanie, jak 
ktoś nie złoży tego wniosku? Jaki to skutek będzie? Czy to status quo zostanie utrzymany, czy jakiś 
określony czas jest tylko na to?  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska wyjaśniła, że uchwała musi być podjęta w 
ciągu czterech miesięcy…  
 
(rozmowa poza mikrofonem)  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  Paweł Korniluk powiedział, że z roszczeniem może 
wystąpić podmiot i te roszczenie, zgodnie z nowelizacją ustawy o gospodarce nieruchomościami, 
może złożyć do 31 sierpnia 2024, więc tylko ustawa daje jakby rok czasu od wejścia w życie zmiany, 
nowelizacji, na ten tryb. Jeżeli nie skorzysta z tego trybu, to na starych zasadach przekształcenie 
będzie się odbywało.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 
ich użytkowników wieczystych.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zapytał, czy mógłby się dowiedzieć, że skoro jest przedłużana 
umowa, czy po zakończeniu była ogłaszana jakaś oferta, czy ktoś się zgłaszał, czy była jakaś inna 
oferta na wynajem, na dzierżawę tego, czy w ogóle to było ogłaszane gdzieś, publikowane, że jest 
taka możliwość?   
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  Paweł Korniluk poinformował, że przedmiot umowy 
dotyczy powierzchni gruntu 52m2. Jest tam budyneczek od wielu lat na dzierżawionym gruncie. 
Ustawa mówi, że my mamy prawo przedłużać do 3 lat, powyżej 3 lat na wniosek dzierżawcy i wpłynął 
wniosek dzierżawcy. Tego się nie ogłasza, nie widzimy przeciwwskazań, żeby dalej ten obiekt stał w 
tym miejscu, więc to takie unormowanie, uregulowanie prawne tej dzierżawy.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Miejskiemu Przedsiębiorstwu Oczyszczania Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Bielsku Podlaskim zadania własnego Miasta Bielsk Podlaski w 
zakresie odbioru odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych na terenie miasta Bielsk 
Podlaski i transportu tych odpadów do miejsca ich zagospodarowania. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Miejskiemu Przedsiębiorstwu Oczyszczania Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Bielsku Podlaskim zadania własnego Miasta Bielsk Podlaski w 
zakresie odbioru odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych na terenie miasta Bielsk 
Podlaski i transportu tych odpadów do miejsca ich zagospodarowania.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bogusław Mrozkowiak, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak powiedział, że otrzymaliśmy w załączniku plan wydatków…, a 
czy można by dołączyć do tego, do sesji również plan wydatków, który obejmowałby wynagrodzenia 
prezesów i zarządu? Chodzi o te wynagrodzenia stałe, zmienne, bo tam chyba tego w planie nie ma. 
Chodzi o to, żeby dołączyć wynagrodzenia za zeszły rok z tego tytułu i jeżeli można, za ten. Planowane 
jakieś są chyba. Tam jest jako załącznik plan wydatków.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska powiedziała, że jest to plan wydatków 
systemu gospodarki odpadami komunalnymi, gdzie jednym z elementów jest wynagrodzenie płacone 
dla spółki, transport i odbiór odpadów komunalnych. Natomiast wynagrodzenie, tak jak Pan mówi, 
prezesów, czy innych pracowników, to są to elementy, które są kalkulowane w rzeczowym planie 
finansowym, który przedstawiany jest przez spółkę. I tutaj to też są takie ogólne kwoty, ale na 
przykład one dotyczą… To jest element kalkulacji rekompensaty, bo tak to należałoby się zgłosić, 
jeżeli już, to do spółki. My to jak gdyby uwzględniamy, bo wszystkie koszty są podstawą do tego, żeby 
tą rekompensatę naliczać. I jest to audytowane i tak dalej, jest wszystko w porządku. 
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Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak stwierdził, że to jest element kosztów funkcjonowania tej 
spółki. I to jest taki element troszeczkę innego charakteru, niż ten plan wydatków podany. Ale 
prosiłby, dlatego, że to jest spółka, która głównie żyje z tego właśnie, że świadczy te usługi na rzecz 
miasta, więc prosiłby o dołączenie czegoś takiego. Za zeszły rok i jeżeli w tym roku nie było 
wypłacone, to jakie są planowane w tym roku.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska powiedziała, że za zeszły rok był robiony audyt 
przez firmę. To było sprawdzane.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak stwierdził, że nie interesuje się procedurami,  tylko chciałby 
mieć wiedzę. I nie wie do kogo ma się zgłosić, czy nie może zwrócić się do Urzędu żeby została 
uzupełniona i przedstawiona na sesję taka informacja? 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska powiedziała, że ma wątpliwości, to są 
wynagrodzenia, więc nie wie, czy Burmistrz mógłby... 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak  zaznaczył, że nie prosi o wynagrodzenie, a prosi o całość 
kosztów, nie prosi o imienny wykaz. Prosi o podanie globalnych kosztów wynagrodzenia zarządu tej 
spółki, zarządu i prezesów. Chodzi o ogólną kwotę, ile w zeszłym roku, ile w tym. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bogusław Mrozkowiak, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2024 rok dla 
samorządowego zakładu budżetowego „Pływalnia Miejska - Wodnik” w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zapytał, czy przy wyliczeniu tej stawki była prowadzona jakaś 
analiza ze strony Urzędu? Czy to sprowadziło się tylko do tego, co przedstawił Pan Dyrektor Pływalni? 
Czy ktoś to w Urzędzie w ogóle weryfikował?  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska powiedziała, że  przy tych rozmowach nie była 
i nie ma wiedzy takiej szczegółowej, jeżeli chodzi o tę kwestię, natomiast z informacji takich 
powiedzmy innych wie, że na pewno była dokładnie robiona analiza. Była przy tym Pani Skarbnik, Pan 
Burmistrz, także takie sprawy finansowe są zawsze, każdorazowo badane z tego względu, że Miasto 
ma problemy finansowe. Więc na pewno to musiało być badane, ale to już może bardziej pytanie do 
Pana Burmistrza, który nadzoruje. Zaznaczyła, że jest przekonana, że taka analiza była.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uważa, że na pewno była analiza. 
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Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2024 rok dla 
samorządowego zakładu budżetowego „Pływalnia Miejska - Wodnik” w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
PRZECIW (1) 
Bogusław Mrozkowiak 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska stwierdziła, że wie, że już jest po głosowaniu, 
ale w związku z tym, że jest pan Kierownik to może mógłby odpowiedzieć, czy podwyższenie stawki 
było analizowane przez referat, czy było konsultowane i tak dalej?  
 
Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski wyjaśnił, że stawka wynika z 
materiałów najpierw planistycznych, później projektu uchwały, projektu planu finansowego Zakładu 
Budżetowego Wodnik i zgodnie z procedurą były przedłożone koszty, zakładana liczba osobogodzin, 
wejść, sprzedaż niedotowana i to jest komplet materiałów, na podstawie których została przyjęta 
dotacja do projektu budżetu miasta na 2024 rok. Z tych materiałów wyszła ta właśnie stawka liczona. 
Oczywiście, zgodnie z procedurą, referat opiniował liczbę godzin, następnie to dalej finanse 
obrabiały.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zapytał, czy jeśli by zechciał to zobaczyć, to  czy może przyjść 
i zostanie to udostępnione? Chciałby zobaczyć tę kalkulację i jakieś wnioski z tego.  
 
Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski powiedział, że tu nie było kalkulacji, są 
dokumenty pływalni przygotowane do budżetu miasta na rok następny i to są wszystkie te tabele, 
które zresztą radnym miały być udostępnione.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak rozumie, że podstawą są wszystkie materiały, no ale to nie 
zostało dokonane w pamięci. Jakaś kalkulacja, jakiś arkusz, jakieś wyliczenia, jakaś dokumentacja 
chyba po tym jest.  
 
Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski wyjaśnił, że są dokumenty pływalni, 
które przygotowała do budżetu i na nich będzie notatka, „akceptujemy”. 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zapytał, czy analiza wyglądała w ten sposób, że pływalnia 
dała materiały i nie została już przeprowadzona analiza, tylko na podstawie otrzymanych materiałów 
zaakceptowano to? Czy tak wyglądała analiza?  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska wyjaśniła, że nie nadzoruje pływalni, ale 
wydaje się, że tak: opracowana jest już ścieżka postępowania przy podawaniu materiałów 
planistycznych na kolejny rok budżetowy. Pani Skarbnik żąda, tam jest jakieś zarządzenie Burmistrza i 
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są odpowiednie tabele. Być może w przypadku pływalni jeszcze jakieś tam informacje są żądane i 
taka jednostka przedkłada to do Burmistrza. Obrabia ten temat Pani Skarbnik i jej służby. Natomiast, 
czy z tego jest robiona jakaś taka analiza, to trudno powiedzieć. Natomiast dla wprawnego finansisty, 
no to analiza materiałów historycznych na podstawie danych z lat poprzednich, to jest taka jedna z 
metod i  można zaplanować dane na rok kolejny, ale to już na pewno trzeba byłoby zapytać Panią 
Skarbnik na sesji. Pani Skarbnik analizowała chyba to, tak się wydaje. 
 
Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski wyjaśnił, że na drukach opracowanych 
zarządzeniem wszystkie jednostki składają plany finansowe. Najpierw materiały planistyczne, potem 
plany finansowe i  tam wyszczególnione jest: zakupy materiałów, usługi, wywóz nieczystości, energia. 
I mało, że do jednostki, to jeszcze do rozdziałów budżetowych i  to trafia do Referatu Oświaty i jest 
opiniowane, proponujemy coś wyrzucić, ewentualnie dodać, jak w przypadku jakichś tam remontów 
pilnych. I te materiały potem trafiają do finansów i trafiają do budżetu na rok następny i też, z tych 
materiałów wynika stawka jednostkowa.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak stwierdził, że rozumie, że jest taka procedura, tylko chciał 
wiedzieć, czy na podstawie tych dokumentów jest sporządzany dokument, na którym się 
przeprowadza analizę i dopiero potem jest analizowany, zatwierdzany, bo z tego co Pan mówi, to są 
dokumenty źródłowe wykonane przez ubiegającego się o dotację i  to jest akceptowane. Nie ma 
dokumentu, w którym ktoś bierze, ktoś weryfikuje to. Skąd pytanie? Stąd, że była sytuacja, że trzeba 
było zwiększać dotacje, w innych jednostkach tego nie było. Tu akurat wystąpiła taka sytuacja. I stąd 
zainteresowanie, czy jest jakiś dokument, z którego wynika, jak przeanalizowano, co przyjęto, co 
zmniejszono, co zwiększono. Zaznaczył, że chciałby zobaczyć taki dokument, ale pewnie takiego nie 
ma.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk Podlaski z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk Podlaski z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta 
Bielsk Podlaski do 2034 roku. 



11 
 

 
Protokół Nr 55/23 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski   
w dniu 21 listopada 2023 r. 

 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Bielsk 
Podlaski do 2034 roku.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie wystąpienia pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk Podlaski 
dotyczącego kontroli w zakresie działań podjętych w związku z wykonaniem uchwały nr 
XLIX/377/22 Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia petycji 
dotyczącej prowadzenia transmisji w czasie rzeczywistym posiedzeń komisji rady miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak powiedział, że jest członkiem tej Komisji i z tego tytułu 
chciałby powiedzieć, aby radni przeczytali jak był sformułowany w kwietniu wniosek o kontrolę, a jaki 
jest zakres podany w wystąpieniu pokontrolnym. Wystąpienie pokontrolne skupiło się tylko na 
działaniu Przewodniczącego Rady Miasta, a wniosek obejmował wszystkie działania, analizę 
wszystkich działań. Tutaj rozpatrywano tylko działania Przewodniczącego.  
 
Członek Komisji Mikołaj Osipiuk powiedział, że była w tej sprawie opinia radcy prawnego i radca 
prawny wskazał, że przedmiotem kontroli ma być paragraf 3 uchwały, z której wynika, należało 
wywnioskować, czy Przewodniczący Rady wykonał po prostu treść uchwały. I to była cała 
kwintesencja tego spotkania.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak uważa, że zakresu kontroli nie może określać radca, zakres 
kontroli określa Rada Miasta. I Rada Miasta taki wniosek uchwaliła.  Poprosił, aby zestawić teraz 
wniosek Rady Miasta i tekst wystąpienia pokontrolnego i widać wyraźnie zawężenie do jednej osoby, 
tam nie było nic mowy w zakresie wniosku, że ma być paragraf 3, czy tam punkt tej uchwały. Nie, 
było ogólnie, działania, nie mówiło się i nie wskazywało się podmiotu.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja zapoznała się z 
wystąpieniem pokontrolnym.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
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Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak poprosił o informację, bo być może nie rozumie, a nie ma 
takiej wiedzy. Droga już istnieje, droga jest wybudowana, już nią jeździł i to nie raz, bardzo ładnie się 
jeździ, więc dlaczego nie uregulowało się stanu prawnego tych nieruchomości, czyli tego gruntu, 
przed budową drogi?  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska  wyjaśniła, że to nie chodzi o uregulowanie 
stanu prawnego, bo stan prawny tej nieruchomości jest uregulowany, natomiast chodzi o to, że te 
kawałki, które zostały, które są zaznaczone na mapce i one stanowiły wydłużenie albo poszerzenie tej 
drogi, one nie były objęte uchwałą o zaliczeniu tej drogi do dróg gminnych. I teraz w celach 
porządkowych, należy po prostu to uzupełnić, ponieważ ta pierwotna uchwała była podjęta w 2009 
roku i przed inwestycją były podejmowane działania. Nie pamięta, bo to po prostu musiałaby sobie 
odświeżyć, ale w każdym razie te działki są naszą własnością i teraz chodzi o to, żeby całość tej drogi 
była drogą gminną publiczną. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach 
różnych? 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział  
w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 


